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1. sz. előterjesztés 

Polgármesteri beszámoló a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

Az előző ülés óta történt fontosabb tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást 

adom: 

2018. január 24. (szerda)  

Reggel 7:30 órától a képviselő-testület rendkívüli ülését vezettem. 

9 órától Kakas Béla a Csongrád Megyei Közgyűlés Elnöke fogadott hivatali 

munkatársaimmal dolgozószobájában, ahol vele és Vadász Csaba főjegyző úrral tekintettük át 

a csanádpalotai pályázatok helyzetét. Kértem elnök urat, hogy nyújtson segítséget a 

településnek abban, hogy a nyertes pályázatok a megindított adósságrendezési eljárás ellenére 

megvalósulhassanak, melyre ígéretet kaptam. 

2018. január 25. (csütörtök)  

Reggel 8 órától a Szociális Társulás ülését vezettem a Hivatal kistanácskozó termében, ahol a 

fő téma a társulás 2018. évi költségvetése volt. A tárgyalás eredményeként a társulási tanács a 

költségvetéssel kapcsolatban további egyeztetéseket tartott szükségesnek és további 

módosításokat tartott szükségesnek, melyre felkérte a hivatal pénzügyi csoportját. 

11:30 órától Szabóné Székely Renátával az ASZK intézményvezetőjével az Idősek Klubja 

energetikai korszerűsítése pályázat első mérföldkövének feladataival kapcsolatban – 

nyilvánosság biztosítása – tárgyaltunk. 

14 órától hivatali dolgozószobámban a jegyző asszonnyal és a pénzügyi csoport megbízott 

vezetőjével a Közös Önkormányzati Hivatal 2018 évi költségvetését egyeztettük.  

2018. január 29. (hétfő) 

Reggel 8 órától csoportvezetői értekezletet tartottunk, ahol megbeszéltük az elintézendő 

feladatokat. 

15 órától az Ügyrendi Pénzügyi Bizottság ülésén vettem részt. A képviselő-testület január 

havi soros ülését megelőző valamennyi bizottsági ülés fő napirendje az önkormányzat 2018 

évi költségvetés tervezetének megtárgyalása volt.  

2018. január 30. (kedd) 

16 órától a Szociális Bizottság ülésén vettem részt. 
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 2018. január 31. (szerda)  

Délután 15 órától a Képviselő-testület soros ülését vezettem.  

2018. február 1. (csütörtök)   

17 órától a képviselő-testület részvételével lakossági fórumot tartottunk a Művelődési 

Házban, melynek fő témája a költségvetés helyzete volt és az adósságrendezési eljárás. 

2018. február 3. (szombat)   

18 órától Vetróné Negreu Marianna Florica a Magyarországi Románok Országos 

Önkormányzata Dokumentációs és Információs Központja igazgatója, a Csanádpalotai 

Román Nemzetiségi Önkormányzat elnöke meghívására a minden évben hagyományosan 

megrendezendő jó hangulatú bálon vettem részt Gyulán a Nicolae Bolcasceu Gimnáziumban. 

A bálon köszöntőt mondott Kreszta Traján a Magyarországi Románok Országos 

Önkormányzatának elnöke, Vetróné Negreu Mariann Florica asszony is. A rendezvényen 

felléptek a nemzetiségi önkormányzat csoportjai. Éjfélkor pedig az értékes, felajánlott tombola 

tárgyak húzására került sor. 

2018. február 5. (hétfő)   

Reggel 8 órától csoportvezetői értekezletet tartottunk, ahol megbeszéltük az elintézendő 

feladatokat. 

10 órától Németi Bálinttal a makói taekwondo klub csanádpalotai csoportjának képviselőjét 

fogadtam hivatali dolgozó szobámban, aki szóban is előadta a bogácsi üdülő kedvezményes 

használatára vonatkozó kérelmét és tájékoztatott a klubban sportoló gyermekek sikereiről. 

Kérésemre a Palotai Krónika februárban megjelenő számában a lakosságot is részletesen 

tájékoztatja az elért sikerekről. 

2018. február 6. (kedd)   

15 órakor az M43-as autópálya csanádpalotai közigazgatási területén lévő Krak-éri 

pihenőben ellenőriztük jegyző asszonnyal az autópálya matrica árusítást végző tevékenységét. 

Megállapítottuk, hogy két vállalkozás folytat ott tevékenységet, amelyek a tevékenység 

végzését nem jelentették be, velük szemben a szükséges intézkedést megtesszük. 

 

2018. február 8. (csütörtök)  

Reggel 8 órától Köznevelési Társulási ülését vezettem, melynek fő napirendje a társulás 

2018. évi költségvetésének megtárgyalása volt. A tárgyalás eredményeként a költségvetést a 

Hivatal pénzügyi csoportjának visszaadták további átdolgozásra, melyet követően a társulás 

következő ülésére február 22-én kerül sor. 
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9 órától Szociális Társulási ülését vezettem, melynek napirendje szintén a társulás 

költségvetése volt. A Tárgyalás eredményeként a társulás a Hivatal pénzügyi csoportja által 

átdolgozott költségvetést elfogadta. 

10 óra 30 perctől Mikrotérségi Társulás ülését vezettem, ahol szintén az ezévi költségvetés 

volt a fő téma, melyet a társulási tanács elfogadott. 

2018. február 9. (péntek)  

Reggel 8 órától Többcélú Kistérségi Társulás ülésén vettem részt, melyen elfogadtuk a 

társulás 2018 évi költségvetését 92.941.000 Ft bevétellel és ugyanennyi kiadással. A 

költségvetés szerint Csanádpalotának a Többcélú kistérségi Társulásban ellátott 

belsőellenőrzési feladatok ellátásáért és az orvosi ügyeleti feladatokért, továbbá a 

munkaszervezeti hozzájárulásként 1.306. 936,- Ft-ot kell fizetnie ebben az évben, mely 

összeget működési célú támogatásként adjuk át negyedévente pénzeszköz átadási 

megállapodás alapján. Az ülésen döntés született továbbá arról is, hogy a térség első 

újszülöttjét – ahogyan ez a korábbi években is megtörtént – 100.000,- Ft támogatásban 

részesíti a Társulás. 

9.15 órától a Makó és Térsége Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás Társulási 

Tanácsa ülésén vettem részt. Az ülés napirendjén szerepelt a Társulás 2017. évi költségvetési 

előirányzatainak módosítása, a 2018. évi költségvetés, valamint a Társulás 2018. évi 

közbeszerzési terve. Ezen túlmenően a társulási ülésen szóban ismertette Farkas Éva Erzsébet 

elnök asszony a kivitelezési hiba felelősségének megállapítása ügyében készült döntnöki 

jelentést. E szerint a döntnök megvizsgált a Felek által elé tárt minden vitás kérdést, melynek 

keretében áttanulmányozott minden, a részére a Megbízó és a Vállalkozó által átadott 

beadványt és dokumentumot, beleértve a döntnöki eljárás részeként tartott Meghallgatás során 

szerzett tapasztalatokat és megállapításokat és az alábbi döntést hozta: 

„74. A Projekt 1. része Szerződéses Megállapodását a Vállalkozó a szerződéses határidőre 

nem teljes körűen teljesítette, a próbaüzem tesztüzemi fázisa megjegyzéssel, a fogyasztói 

végpontokra is kiterjesztett fázisa egyáltalán nem került lezárásra. 

75. A Szerződés nem teljes körű teljesítése nem a Vállalkozó felelősségi körébe tartozó 

szerződésszegés, a fel nem róhatóság fennáll és így a szerződéses mellékkötelezettségek a 

Vállalkozóval szemben nem érvényesíthetők.” 

A Társulási Tanács a dr. Léderer Károly Döntnök által készített jelentést és határozatokat 

elfogadta, ezzel a jogvitát lezártnak tekintette. 

2018. február 13. (kedd)   

Reggel 8 órától került sor az intézmények költségvetésének egyeztetésére az 

intézményvezetők jelenlétében. Az egyeztetés elején derült fény arra, hogy a 2018. február 

12. napján közzétett csőd értesítőben megjelent az adósságrendezési eljárás megindításáról 

szóló döntés, így az önkormányzat február 12-től hivatalosan is adósságrendezési eljárás alatt 

áll. E tény miatt 30 napon belül válságköltségvetést kell elfogadnia a képviselő-testületnek.  
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2018. február 15. (csütörtök)   

Reggel 8 órától Alpolgármester Úrral és a közfoglalkoztatás szervezővel, valamint a 

közfoglalkoztatottak irányítójával átbeszéltük a 2018. év március 1-től induló 

közfoglalkoztatási program főbb feladatait. 

2018. február 16. (péntek)   

10 órától polgármesteri találkozón vettem részt Földeákon, ahol a makói és vásárhelyi 

választókerület valamennyi polgármestere az algyői Molnár Áron kivételével – közös 

nyilatkozatot írt alá - Lázár János a Fidesz-KDNP Csongrád megye 4. számú 

választókerületének elnöke országgyűlési képviselő választáson történő támogatására 

Hajnal Gábor földeáki és Borsos József mártélyi polgármestere kezdeményezésére. 

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a két ülés között történt legfontosabb 

eseményekről készített tájékoztatót fogadja el! 

 

Csanádpalota, 2018. február 16. 

        Nyergesné Kovács Erzsébet 

         polgármester 


